

数码打印机/水转印设备/相片打印机/小设备创业/瓷砖打印机

产品名称	数码打印机/水转印设备/相片打印机/小设备创业/瓷砖打印机
公司名称	深圳市春辉祥科技有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 数码印刷机类型:UV平板打印机 印刷颜色:四色+白墨
公司地址	深圳龙岗坂田
联系电话	15016880373

产品详情

你还在为你的产品吸引不了客户的眼球而焦急吗？那就赶快看看我们的万能平板打印机吧！任何平面材质可以印刷！！

you are in for your product to attract the attention of customers and anxious? then hurry to have a look at our universal flat-panel printers! any plane material can print!!!!

uv万能打印机的大买点1.免涂层（较硬材质除外）可以大大减少成本和减少不良品.2.uv打印浮雕效果，无与伦比，只需要印一次白墨+1次彩墨可达0.3mm，可以达到市场印几次才能达到的效果。使打印出图像更加有立体感.3.防紫外线：户外三至五年，防水.特别是广告行业

3.白墨自动循环系统：可避免沉淀及减少堵塞喷头

而节约墨水4.打印的精度达到底5760dpi，印刷出来的图案更加细腻5.

可以打印黑色、深色等多种颜色的材质6.适合任何材质、物料的打印加工

7.性价比高，投资回报快，相比市场上的其他机型，更专业，更稳定，价格更低。

8.普兰特售后服务及时，7年从业经验，可以更专业，更及时的解决所有问题

uv universal printer 1. great buy from coating (except for hard material) can greatly reduce the cost and reduce the bad product. 2. the uv printing relief effect, unique, only need to print a white ink colors + 1 times can reach 0.3 mm, can be printed several times to reach the effect of the market. make to print out more stereoscopic images. 3. the uv protection: outdoor three to five years, waterproof. especially the advertising industry 3. white ink automatic circulation system: to avoid precipitation and reduce plug nozzle and save the ink 4. print accuracy reached bottom 5760 dpi, printed pattern is more exquisite and 5. you can print a variety of color such as black, dark material 6. suitable for any printed materials, materials processing 7. high cost performance, quick return of investment,

compared with the other models on the market, more professional, more stable, the price is lower.8. plante after-sales service in a timely manner, 7 years of experience, can be more professional, more timely solve all problems

最流行的应用：手机外壳、手机镜片、手机套、笔记本外壳、u盘外壳、mp3彩壳的个性化彩印。

很多手机外壳厂商选用我们的机器以印制出丰富多样的个性的彩图，还可以给客户定制、diy等，个性彩壳随心选！

适用打印材质任何材质如：亚克力工艺品 有机玻璃印刷彩印万能打印机，纸品，玻璃、水晶、瓷砖/瓷器、亚克力、各种金属、石材、皮革、硅胶、布料、塑料（abs、pc、pe、pp、pu、pvc等）、木制品、竹器、贝壳，，礼品、水晶精品、皮革制品、电子产品、礼品包装、标牌制作、装修行业、办公用品、文具标牌、家装建材、鲜花布艺等。

the most popular applications: mobile phone shell, mobile phone lens, mobile phone sets, notebook shell, u disk shell, mp3 shell of personalized color printing. a lot of cell phone casing manufacturers choose our machines in order to print out the rich variety of the colour of individual character, also can give customers custom, diy and so on, personality color casing do choose! any material for printing material such as: acrylic handicraft organic glass printing color printing universal printer, paper, glass, crystal, ceramic tile/china, acrylic, various kinds of metal, stone, leather, silicone, cloth, plastic (abs, pc, pe, pp, pu, pvc, etc.), bamboo, wood, shells,, gifts, crystal products, leather products, electronic products, the production of gift packaging, advertising, decoration industry, office supplies, stationery, signage, domestic outfit building materials, flowers, cloth art, etc.

独家白墨循环系统：

喷嘴自动检测，自动清洗，时刻保证流畅效果。

uv机采用水循环冷却系统，体积小，无噪音，制冷效果好，更延长led灯的使用寿命uv machine adopts water circulating cooling system, small volume, no noise, the refrigeration effect is good, more extended the life span of leds

0.2mm凸垫圈

采用红外线感应装置，在打印前调整喷头高度时，如果喷头于打印物距离少于2mm时，红外线感应装置会立马感应出信号，并发送指令到驱动程序终止调整，从而保护喷头using infrared sensor, adjust the nozzle height before printing, if the nozzle in the print content when the distance is less than 2 mm, infrared sensors immediately induction signal, and send instructions to the driver end adjust, thus protecting nozzle

uv a3 技术参数

打印尺寸:	280mm*580mm a3幅面
打印喷头:	微压电式的440喷嘴
微压电式的440喷嘴:	微压电式的440喷嘴
打印速度:	a3(144dpi)/4分钟
平面打印物体最大厚度;	15cm
打印精度：	5760dpi*1440dpi
uv led固化光源：	单模组、24v3a/395
专用墨水：	进口uv墨水

喷头保护方式：	智能触碰式检测自动保护系统
电力要求：	110-220v 50-60hz 300w
接口方式：	usb2.0/ieee1394
操作平台：	windowsxp,7,mac
工作环境：	10-35 .20-80rh
设备尺寸：	87cm*75cm*55cm
船运尺寸：	100cm*100cm*65cm
打印重量：	15kg

uv a3 technical parameters a3 print size: 280 mm * 580 mm wide print heads: micro piezoelectric nozzle 440 micro piezoelectric nozzle: 440 micro piezoelectric nozzle print speed: 440 a3 (144 dpi) / 4 minutes graphic print object thickness; 15 cm printing precision: 5760 dpi * 1440 dpi uv led curing light, single mode group, 24 v3a / 395 special ink: import uv ink nozzle protection methods: smart touch type test automatic protection system power requirements: 110-220 - v 50 to 60 hz 300 w interface mode: usb/ieee1394 operation platform: windows xp, 7, and mac work environment: 10 to 35 . 20-80 rh equipment size: 87 cm * 75 cm * 55 cm shipping size: 100 cm * 100 cm * 100 cm weight: printing 15 kg

黑色皮革打印效果工艺：1.免涂层 2.可浮雕效果 3.拉伸度强 4.附着力好

black leather printing effect process: 1. avoid coating 2. can be embossed effect 3. strong tensile strength 4. good adhesion 手机壳打印效果工艺：1.免涂层 2.浮雕效果

石材打印效果工艺：1.吸墨性强 2.附着力好,不起泡 3.耐水煮,不脱落,无需固化剂

不锈钢花片打印效果工艺：1.吸墨性强,可黑色图案 2.附着力好 3.耐折弯90 4.耐开油水,无需固化剂 stainless steel flower piece of print process: 1. the absorbency is strong, can be black pattern 2. good adhesion and resistance to bending 90 4. open water resistant, without curing agent

以上是部分样品，了解别行业打印效果，可能联系我们，提供免费打样服务，详情请拨打电话咨询。

此机型号是a3系列，可以打印幅面为280*580 mm，如果你需要打印的幅面大的，可以选择a1 a0等机型呢，功能一样，a1是加长版的，你可以点击普兰特客服联系，要相关产品的详细参数，或咨询普兰特热线电话：1362688665，qq 1853631164

the model number is a3 series, can print width is 280 * 580 mm, if you need to print format, can select a0, a1 type, function, a1 is longer, you can click on the plante contact customer service, to a detailed parameters of the product, or consulting plante hotline: 1332688665, qq, 1853631164

如下是a1机型号图片：

a1可以打印幅面为550*2500mm,点击了解链接：a1机型uv万能打印机

选择我们的理由：

有性价比才有竞争力专业的品质和超平的出厂价，是我司的核心竞争力。 制作优质机械产品,专业的

管理团队和先进的生产设备是我们成就优质产品的保障，欢迎实地考察。 一站式服务客户：放心、省心、舒心从设计、制作、后加工、到送货上门我们实行一站式服务；与您精诚合作，共创双赢。 热忱欢迎您来临洽谈业务。

choose our reason: low price is competitive professional quality and super flat ex-factory price, is our core competitiveness. low production of high quality mechanical products, professional management team and advanced production equipment is the guarantee of our achievement quality products, welcome field trips. low one-stop service: customers trust, worry and comfort from design, production, processing, to delivery after we implement one-stop services; with your sincere cooperation, create a win-win situation. low warmly welcome you to come to negotiate business.

服务承诺：1.售前免费为客户打样，说明产品及设备性能参数。2.协助客户确定最佳系统配置，提供最佳投资方案。3.为客户提供各系统场地布置建议书，确保顺利安装到位。4.安排设备主控人员进行软硬件全套培训。5.提供现场免费设备安装、调试、培训。6.为客户提供实际生产指导培训，协助客户攻克工艺难题，实现生产获利的目标。7.提供一年免费保修期，终生维修。8.顾客提出的一般问题做即时解答，疑难问题在24小时内解答9.为客户提供高性价比的耗材及配件方案，保证客户产品竞争力。

service commitment: 1. pre-sale to customers for free proofing, products and equipment performance parameters. 2. assist customers to determine the best system configuration, provide the best investment programs. 3. to provide the layout proposal, each system to ensure smooth installation in place. 4. arrange equipment master personnel for hardware and software full training. 5. provide on-site equipment installation, commissioning, training free of charge. 6. provide customers with practical production guidance training, help customers to conquer technical problems, realize the goal of production profit. 7. provide one year free warranty, life-long maintenance. 8. make instant solutions, puts forward the general problems within 24 hours to solve 9. provide customers with high performance price of consumables and accessories, guarantee the customer product competitiveness.

及时售后服务

一.免费提供以下配件

专用涂料一瓶，墨盒/墨水5pcs(220毫升)，喷头清洗液一瓶。

二.机器整机，除(墨盒，墨泵 喷头，墨囊耗材外)其他配件整机保一年，免费更换或修理。

三.提供视屏培训，免费技术咨询。上门免费服务(限国内)，国外提供视屏售后服务，国内外经销商可以上门服务。

四.国外可以提供液体及机器的空运服务，(运费需要客人支付)。

五.以上价格为出厂价，不含运费，含技术员上门安装培训费用(限省内)，不含税价。含税加8% (17%增值税票)

客人可以享受到的免费服务如下：

1.一年内免费服务，广东 福建 浙江 四川，24小时内安排上门。

2.生产过程中的技术问题咨询。

3.免费调制特殊材料的涂层。

4.除耗材外，其他部件只要不是人为损坏，无条件一年内免费更换。

a bottle of one free. provide the following parts for coating, ink cartridges / 5 pcs (220 ml), nozzle cleaning fluid bottle. ii. machine machine, in addition to (ink cartridges, ink pump nozzle, ink sac consumables) other accessories machine guaranteed for a year, free replacement or repair. 3. provide video training, free technical advice. free service (limited) domestic, abroad provide video service, domestic and foreign distributors can be door-to-door service. 4. can provide liquid and machine airfreight service abroad, (freight need guests pay). 5. the above price for factory price, excluding freight costs, including installation technicians door-to-door training fee (limited) in the province, no tax price. tax and 8% (17% value-added tax votes), guests can enjoy free services as follows: 1. the free service for one year, guangdong, fujian, zhejiang, sichuan arranged within 24 hours door to door. 2. the technical problems in the process of production. 3. free modulation of special coating material. 4. in addition to the material, as long as the other parts is not human

试问，你现在还在犹豫什么？！好了，你现在只有两种选择：

第一种选择：立即加我的qq：1853631164或者打电话：13632688665，表示你要更多的了解这款万能平板打印机的设备，提高你设备以及产品的利润，比以前赚到更多的钱；

第二种选择：你仍然无动于衷，不采取任何行动，让你的产品停留在原地，生产程序日复一日的继续繁琐，高额的成本以及产品的效果仍然得不到很好的改善。

ask yourself, what are you hesitating? ! ok, now you only have two choices: the first option: immediately add my qq: 1853631164 or call: 13632688665, says you want to know more about the universal flat-panel printer equipment, improve your equipment and product profit, make more money than before; the second option: you still unconcerned, do not take any action, let your products stay in place, production program, day after day to trival, high cost and improve the effect still is not very good product.

两种选择，你愿意选择哪个？你自己决定吧。

如果你还在万能平板打印机技术方面问题，可以联系普兰特品牌热线电话，希望你的来电。

深圳市春辉祥科技有限公司(总公司)公司地址：深圳市龙岗区坂田长坑村4区45栋5楼
吴小姐13169921862电话：0755-27827752 传
真：0755-27827551售后专线：0755-27825570 联系人：张小姐 13632688665

公司官方网：<http://www.my-springsun.com>

感谢您访问我们普兰特的网站,如有任何打印工艺与技术方面的疑问.您可以致电给我们,我们一定会尽心尽力为您提供优质的服务。。谢谢！

two choices, which would you like to choose? it's up to you. if you are still in the universal flat-panel printers technology problem, can contact hotline plante brand, hope your call. shenzhen chun fai cheung technology co., ltd. (head office) company address: shenzhen baoan district fuyong town baishi amoi pond industrial d7 building electricity words: 0755-27827752 preach true: 0755-27827551 after-sales line: 0755-27825570 contact: miss zhang 13632688665 company web: <http://www.my-springsun.com>, thank you for visiting our plante website, if you have any printing craft and technology aspects of the question. you can call us, we will be dedicated to provide you with quality service.. thank you very much!

本产品的加工定制是是，数码印刷机类型是UV平板打印机，印刷颜色是四色+白墨，适用对象是玩具,电子,塑料软包装,任何行业平面材质，适用材质是任何行业平面材质，品牌是深圳普兰特，型号是UV-A3，印刷速度是测试，印刷幅面是280*580（mm），承印物厚度范围是120（mm），分辨率是5760*2880*1440，外形尺寸是870*750*550（mm），重量是145（kg），电源是220，产地是深圳，产品类型是全新，售后服务是除（墨盒，墨泵喷头，墨囊保湿器墨水相关等耗材外）其他配件整机保一年，免费更换或维修